
Bestyrelsesmøde Balleskolen  
Dato & tid: 5. december 2024 18.30-21.00 

Sted: Egelunden  

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Inaluk Lynge, Troels Lomholt, Ulrik Skousbøll Christensen, Marie Furbo Carlsen, 

Rikke Nørgaard Steen, Carsten Ørum Skytt, Martin K. Mollerup 

Suppleanter: Susanne Gade Clausen, Maibritt Mardahl 

Medarbejderrepræsentant: John Togsverd og Jeppe Bjerre Petersen 

Elevrepræsentanter: Melanie 9. kl. og Sarah 8. kl. 

Ledelsen: Morten Lomborg, Vibeke Brokholm Rod og Susanne Kilian 

Sekretariat: Vibeke Brokholm Rod 

Afbud: Inaluk Lynge, Ulrik Skousbøll Christensen, Carsten Ørum Skytt, Rikke Nørgaard Steen, Susanne 

Gade Clausen, Maibritt Mardahl, Melanie 9. kl. og Sarah 8. kl. 

Dagsorden og referat:  

1. Introduktion, herunder godkendelse af dagsorden 

Sang og herefter rammesætning af mødet v. Carsten (10m). 

 

Jf. årshjulet skulle budget ’25 behandles til dette møde, men budgetlægningsprocessen er ikke gået i gang 

endnu. Punktet udskydes derfor til starten af det nye år. Under punktet ”nyt fra ledelsen” vil skoleledelsen 

motivere hvilket princip skolebestyrelsen skal arbejde med som det næste. Princippet vil ikke blive gjort til 

genstand for drøftelse på dette møde.  

Grundet stort afbud til aftenens møde er bestyrelsen ikke beslutningsdygtige 

 

2. Hverdagen i Egelunden 

Oplæg fra Conni og Christina, herefter drøftelse (15m) 

 

Egelunden er Balleskolens bud på en mellemform. En form der støtter og hjælper de elever som har brug for 

støtte på flere forskellige måder. Mellemformen bruges også som vejledning ind i huset til lærerne. Christina 

og Conni fortalte om hverdagen, hvad Egelunden er, hvordan hverdagen ser ud, hvordan samarbejdet med 

ledelse, kollegaer, forældre og elever. 

Bestyrelsen blev vist rundt og så hvordan Egelunden er indrettet.  

 

3. Skolens visionspil – jf. bestyrelsens årshjul – status på indsatsområderne 

Oplæg v. Morten, herefter drøftelse og aftaler om det videre arbejde i SB-regi (30m) – læs bilag 

 

- Punktet udsættes 

 

 

4. Økonomi 



 

Skoleleder orienterer om den aktuelle økonomiske situation, og hvilken strategi, det kalder på for at opnå en god 

balance i skolens økonomi og dermed en stabil drift. Det indstilles til bestyrelsen, at der bakkes op om 

strategien, således at den kan præsenteres i skolens MED mandag den 9.12 og herefter kommunikeres ud.  

Morten fremlagde ledelsens strategi, hvor målsætningen er at beholde skolens faste personale og i stedet dreje 

på håndtag som vikardækning og forbrug for at mindske skolens underskud og bringe økonomien i balance. 

Strategien bakkes op af den fremmødte bestyrelse 

 

5. Pause, kaffe og snacks (15m) 

 

6. Datainformeret skolebestyrelsesarbejde – opfølgning (20m) 

a) Orientering om forældretilfredshedsundersøgelse 2023. Drøftelse af og beslutning om eventuel 

iværksættelse af lokal forældretilfredshedsundersøgelse i 2025. 

- Skoleleder og skolebestyrelsesformand orienterer om forældretilfredsheds-undersøgelsen fra 2023. 

Undersøgelsen er et år gammel, men er det seneste datagrundlag tilgængeligt. Drøftelse om hvordan der 

arbejdes systematisk med forældretilfredshed på Balleskolen. Forslag til beslutning om, hvorvidt der skal 

iværksættes en lokal forældretilfredshedsundersøgelse i 2025. 

 

Indstilling:  

- Skoleleder indstiller til bestyrelsen at orienteringen tages til efterretning. 

- Det drøftes hvorledes der kan arbejdes systematisk med forældretilfredshed på Balleskolen. 

- Det besluttes eventuelt, at skolen iværksætter en lokal forældretilfredshedsundersøgelse med 

udgangspunkt i samme spørgeform og spørgsmål som den centralt stillede 

forældretilfredshedsundersøgelse. 

 

b) Orientering om Balleskolens karaktergennemsnit ved seneste afsluttede afgangsprøver. 

- Skoleleder orienterer om Balleskolens karaktergennemsnit. Skoleleder er tilfreds med Balleskolens 

overordnede karaktergennemsnit idet skoleleder anfører, at der fra årgang til årgang altid vil være 

bagvedliggende årsager til et varierende karaktergennemsnit. På Balleskolen gør vi os umage med at være 

en skole for alle. Skolen arbejder med mellemformer og skolen bruger tid og energi på at inkludere så 

mange elevgrupper som muligt i det brede fællesskab. Dermed måler Balleskolen ikke sin succes 

udelukkende på et samlet karaktergennemsnit. Karaktergennemsnit siger ikke alt. Når det er sagt, er det 

naturligvis Balleskolens ambition, at skolens elever bliver så dygtige som overhovedet muligt, så 

Balleskolen gør sit til at klæde eleverne på til videre uddannelse og erhvervsarbejde. Det bemærkes i øvrigt 

at Balleskolen har en meget høj rate af elever, der går videre til en ungdomsuddannelse. 

 

Indstilling 

- Skoleleder indstiller til bestyrelsen at orienteringen tages til efterretning. 

- Punktet udsættes 



 

7. Nyt fra…  

Orientering (20m) 

• Ledelsen: Status på udeområder.  

Ejendomme har taget kontakt til Morten og er interesseret i et møde 

Morten er i god dialog med Aktiv Frikvarter, der er udset til at lave de tre mindre multibaner. Når 

byggetilladelsen er på plads, sættes der gang i etableringen 

• Bestyrelsen:  

• Elevråd: Bagerumsmarkedspenge, teaterkoncert m.m 

Møde i det store elevråd var onsdag den 4.12.24. De penge elevrådet har fået fra bagagerumsmarked 

har de besluttet at dele ud til alle husene, så husene ca. får 400 kr. til bolde osv. 

• Medarbejderne: APV, mm.:   

Personalet takker for rundstykker på medarbejdernes dag samt brev fra bestyrelsen om værdsættelse af 

den indsats der ydes på skolen. Det betyder rigtig meget for personalet, som har henvendt sig til 

medarbejderrepræsentanterne i bestyrelsen, og bedt dem om at sige en stor tak til bestyrelsen. 

Balleskolen har fået en APV i år med et flot resultat og en markant forbedring. Der er ingen områder, 

hvor Balleskolen ligger under benchmark. Der er stor arbejdsglæde og tilfredshed på skolen.  

 

8. Venne-forening 

Drøftelse af, om det kunne være en idé at gå videre med prøve at etablere ”Balleskolens venner” (10m) 

- Der er tidligere i bestyrelsen rejst tanker om, hvorvidt det kan lade sig gøre at starte en venne-forening til 

skolen, der kan støtte op socialt, økonomisk, fagligt (hjælpe til med praktik-ophold, oplægsholdere, 

ekskursioner mv.) o.lign. Er der nogen i bestyrelsen der har tid og lyst til at lave et indledende fodarbejde 

og prøve at skitsere rammerne for en sådan forening?  

 

Indstilling 

- Skolebestyrelsesformand indstiller til bestyrelsen at punktet drøftes / tages til eftertanke + spørger 

bestyrelsen om der er interesserede medlemmer / suppleanter, der vil gøre et fodarbejde. 

 

- Punktet udsættes 

 

 

9. Eventuelt 

 


